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               ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 
  ORAŞUL SIRET 
CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 29.08.2024 
cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Siret 

 
 
 
       Ședința Consiliului Local al orașului Siret este filmată.    

     La şedinţă participă un număr de 10 consilieri din 15 consilieri convocaţi. 
     Lipsesc motivat domnii consilieri locali: Bighei Robert-Constantin, Lavric Orest, Popovici Ion, 
Sauciuc Dan- Vasile și Tablan Anca-Marinela.. 
     La şedinţă participă domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor. 

       Sunt prezenți șefii de servicii din cadrul aparatului de specialitate al primarului orașului Siret, din 
subordinea Consilului Local al orașului Siret și alți invitați: doamna Ștreangă Rodica – șef Serviciu 
Administrație Publică Locală, doamna Butnariu Alina-Ramona - șef Birou pentru implementarea 
proiectelor externe finanțate din fonduri nerambursabile, domnul Haiura Viorel – consilier Cabinetul 
primarului, domnul Sabău Florin-Marius – polițist local, domnul Fraseniuc Sorin-Dumitru – director 
executiv Direcția de Asistență Socială Siret, domnul Perlanovschi Paul-Cezar  - director executiv 
Direcția Tehnică, domnul Haraseniuc Ilie-Sorin – manager al Spitalului de Boli Cronice Siret și 
domnul Moldovan Roberto-Florentin (consilier local PNL- ales la alegerile din data de 09.06.2024). 
       Materialele de ședință au fost comunicate consilierilor locali, pe e-mail, începând cu data de  
20.08.2024 până la data ședinței pe comisii de specialitate, respectiv data de 22.08.2024 pentru 
completarea ordinii de zi. 
       Procedura de convocare se face conform prevederilor art. 133 alin. (1) și a art. 134 alin. (1) lit. „a” 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
       Președinte de ședință ales pentru luna august 2024 este domnul consilier local Fercalo Alin-Victor. 
       Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin, președinte de ședință, declară deschise lucrările 
ședinței. 
       Domnului secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă au 
primit materialele de ședință.  
       Domnii consilieri locali au confirmat verbal primirea materialelor de ședință. 
       Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin, preşedinte de şedinţă ales, preia conducerea lucrărilor 
şedinţei și îl invită pe domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor să prezinte proiectul ordinii de zi și 
completarea ordinii de zi, după cum urmează: 
               
       Proiectul ordinii de zi și completarea ordinii de zi în baza Dispoziţiei nr. 272 din 22.08.2024 a 
primarului oraşului Siret.                       

 
1. Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 

10.07.2024 și al ședințelor extraordinare din data de 10.07.2024, 22.07.2024, 25.07.2024 ȘI 
26.08.2024. 

                                                     Iniţiator: secretarul general al oraşului Siret, Ioniță Adrian-Victor 
2. Proiect de hotărâre nr. 86/02.08.2024 privind alegerea  preşedintelui de şedinţă pentru luna 

septembrie 2024. 
                                                                                         Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

3. Proiect de hotărâre nr. 87/02.08.2024 privind majorarea salariilor de bază cu 10% pentru 
funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație” din 
aparatul de specialitate al primarului orașului SIRET și  ale serviciilor publice de subordonare locală, 
începând cu data de 01.07.2024. 

                                                                                   Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
4. Proiect de hotărâre nr. 88/02.08.2024 pentru aprobarea decontării navetei personalului didactic 

și didactic auxiliar pentru luna mai 2024 la Colegiul Tehnic „Lațcu Vodă” Siret. 
                                                                         Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
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5. Proiect de hotărâre nr. 89/02.08.2024 pentru aprobarea apartenenței terenului în suprafață de 14 
mp., având categoria de folosință c.c., situat în strada Roman Vodă f.n., la domeniul privat al orașului 
Siret. 

                                                                                   Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
6. Proiect de hotărâre nr. 91/21.08.2024 privind aprobarea repartizării locuințelor construite prin 

Agenția Națională pentru Locuințe (ANL). situate în orașul Siret, strada Silvestru Iaricevschi nr. 3, 
județul Suceava. 

                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
7. Proiect de hotărâre nr. 92/21.08.2024 privind aprobarea modificării  Organigramei și Statului 

de funcții ale Direcției de Asistență Socială Siret.  
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
8. Proiect de hotărâre nr. 93/21.08.2024 privind stabilirea prețului la apa caldă furnizată 

beneficiarilor de locuințe sociale din orașul Siret, județul Suceava, prin centralele colective. 
                                                                                  Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

9. Prezentarea Adreselor nr.8017, 8494/10/3/01.07.2024, 7936/10/3/04.07.2024, 8495, 
8496/10/3/08.07.2024,  9781/10/3/11.07.2024, 11083/10/5/18.07.2024, 11498/3/22.07.2024 ale 
Instituției Prefectului-Județul Suceava. 

10. Prezentarea Adresei nr. 661/29.07.2024 a Alianței pentru Unirea Românilor. 
11. Prezentarea Adresei nr. 127/26.08.2024 a Serviciului de Ambulanță Județean Suceava. 
12. Întrebări, interpelări, petiții. 
 
Completarea ordinii de zi  
 
1. Proiect de hotărâre nr. 96/28.08.2024 privind rectificarea bugetului local al orașului Siret.                                                               

                                                                            Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
2. Proiect de hotărâre nr. 97/28.08.2024 privind acordarea Titlului de Cetățean de Onoare al 

orașului Siret, canotoarei Roxana-Iuliana Anghel.                                                               
                                                                             Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

Se supune spre aprobare ordinea de zi și completarea ordinii de zi a ședinței ordinare în baza 
Dispoziţiei nr. 272 din 22.08.2024 a primarului oraşului Siret. 

Se aprobă cu unanimitate de voturi, a consilierilor locali prezenți în sală, ordinea de zi și 
completarea ordinii de zi (10 voturi pentru). 
               
    Se trece la punctul 1 al ordinii de zi:  Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal 
al ședinței ordinare din data de 10.07.2024 și al ședințelor extraordinare din data de 10.07.2024, 
22.07.2024, 25.07.2024 și 26.08.2024. 
 

     Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri locali dacă sunt 
probleme deosebite la procesele verbale.  

   Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
     Se supune la vot: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din data de 10.07.2024 și se aprobă în forma prezentată cu 
unanimitate de voturi a celor prezenți: 10 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 10.07.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 10 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 22.07.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 10 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 25.07.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 10 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 26.08.2024 și se aprobă în forma prezentată 
cu unanimitate de voturi a celor prezenți: 10 voturi pentru 
 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 86/02.08.2024 privind alegerea  
preşedintelui de şedinţă pentru luna septembrie 2024. 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
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Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 
hotărâre şi proiectul de hotărâre.  

Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Pentru luna septembrie 2024 sunt propuși pentru președinte de ședință domnul consilier local Grosu 

Ion, iar în lipsa președintelui de ședință, locțiitor, doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena. 
Nu sunt discuții 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 87/02.08.2024 privind majorarea 
salariilor de bază cu 10% pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei 
ocupaționale ”Administrație” din aparatul de specialitate al primarului orașului SIRET și  ale 
serviciilor publice de subordonare locală, începând cu data de 01.07.2024. 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 88/02.08.2024 pentru aprobarea 
decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar pentru luna mai 2024 la Colegiul Tehnic 
„Lațcu Vodă” Siret. 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 
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proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Nu sunt discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Doamna Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 89/02.08.2024 pentru aprobarea 
apartenenței terenului în suprafață de 14 mp., având categoria de folosință C.C.., situat în strada 
Roman Vodă f.n., la domeniul privat al orașului Siret. 
 

Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 
proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 
hotărâre şi proiectul de hotărâre.  

Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul consilier Mateiciuc Constantin-Alin spune că în acea curte sunt mai multe locuințe. Cum se 

vinde trotuarul din fața intrării?  
Domnul secretar general spune că este în curte aceasta suprafață și că este de la ușa din spate până 

la beci.  
Domnul consilier Mateiciuc Constantin-Alin spune să fie verificate bine aceste aspecte. 
Domnul secretar general spune că se va verifica, clar, în momentul în care se va face intabularea. 
Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Doamna Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu majoritate de voturi a celor prezenți în sală: 

9 voturi pentru; nu participă la vot doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena. 
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Se trece la punctul 6 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 91/21.08.2024 privind aprobarea 
repartizării locuințelor construite prin Agenția Națională pentru Locuințe (ANL) situate în orașul Siret, 
strada Silvestru Iaricevschi nr. 3, județul Suceava. 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul director DAS spune că nu au fost contestații ci doar o clarificare la un dosar neeligibil, aici 

fiind vorba de Năstase Teodor care este în divorț de peste un an de zile, soția fiind cu cei trei copii la 
Mihăileni. I s-a recomandat ca în momentul în care se va termina divorțul să-și depună cerere pentru 
locuință socială dacă nu are posibilități. Și-a depus cerere. Urmează ca anul acesta după regulament să 
fie analizată cererea lui. 

Domnul secretar general spune că avem și o listă de așteptare. 
Se aprobă modelul de contract de închiriere la care nu avem ce să umblăm prea mult deoarece este 

modelul de contract reglementat de ANL doar că vom completa cu P-V de predare primire care va fi 
parte integrantă cu starea locuinței pentru că predăm până la urmă locuințe noi ca atunci când o vom 
primi la expirarea contractului să o primim în starea în care am predat-o. 

Domnul consilier local Mateiciuc Alin-Constantin spune că scrie în contract că nu au voie să-și 
monteze cablu, internet, instalație de aer condiționat. 

Domnul secretar general spune că vor discuta modalitatea în care își vor pune internet și cum vor fi 
găuriți pereții în baza unui studiu în urma solicitării lor. Vom stabili împreună cu serviciul urbanism o 
modalitate să poată face aceste lucruri, sigur nu vor rămâne fără, este totul nou și vom face așa cum 
trebuie totul. 

Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 92/21.08.2024 privind aprobarea 
modificării  Organigramei și Statului de funcții ale Direcției de Asistență Socială Siret.  

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
 Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții.   
Domnul director DAS, Fraseniuc Sorin, spune că organigrama DAS nu se modifică ci se modifică 

doar denumirea unui serviciu. Sunt locuințele sociale ale persoanelor cu dizabilități care nu mai 
îndeplinesc standardele actuale și recomandarea inspecției sociale a fost să înființăm Serviciul de 
Asistență Comunitară prin care vom putea da cazare si mâncare pe perioadă limitată persoanelor cu 
dizabilități și persoanelor cu probleme sociale din oraș, probleme care apar din ce în ce mai multe și pe 
care abia reușim să le gestionăm împreună cu Spitalul de Psihiatrie Cronici și Spitalul de Boli Cronice. 
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Altă recomandare de la Inspecția Socială este transformarea unui post de consilier juridic debutant în 
consilier juridic superior pentru a avea o persoană care să reprezinte unitatea în instanță și mai sunt de 
gestionat contractele cu locuințele sociale și contractele de servicii 

Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

  Se trece la punctul 8 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 93/21.08.2024 privind stabilirea 
prețului la apa caldă furnizată beneficiarilor de locuințe sociale din orașul Siret, județul Suceava, prin 
centralele colective. 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul director DAS Fraseniuc  Sorin spune că va iniția pe viitor un proiect de hotărâre pentru a se 

stabili prețul gigacaloriei, este vorba de împărțirea facturii de gaz la apă caldă și căldură, având prețul 
la apa caldă putem, prin diferență, să facem mai ușor prețul la căldură, avem gigacalorimetre la fiecare 
apartament. Calculul s-a făcut în funcție de prețul la apă, prețul la gaz și volumul de apă consumat. S-a 
sfătuit și cu alți specialiști. 

Domnul secretar general spune că trebuie avut în vedere că stabilirea prețului pentru servicii de 
furnizare, fie că este vorba de apă potabilă, caldă, menajeră și prețul la gigacalorie sunt supuse 
reglementărilor ANRSC respectiv necesității obținerii avizului pentru el. 

Această subvenție spune că nu este legală. Această subvenție nu poate să fie acordată decât în 
condițiile în care nu sunt în stare să cuantifice, ori la ei se poate cuantifica. Dacă vom putea găsi alte 
modalități - împărțire procentuală la consumul de apă, împărțire procentuală a consumului de gaz, un 
preț la gigacalorie dacă îl stabilim prefectura ne va trimite invariabil înapoi și-mi va spune că am 
nevoie de avizul ANRSC. 

Domnul director Fraseniuc Sorin spune că există soluții de calcul. 
Domnul consilier Fercalo Victor Alin întreabă dacă s-a prezentat această metodă de calcul și 

locatarilor. 
Domnul director Fraseniuc Sorin spune că da. 
Domnul consilier Mateiciuc Alin-Constantin spune că vor fi probleme și spune că acest preț nu va 

acoperi costul. Apa caldă de la demisol până ajnge la ultimul apartament trebuie sa curga rece si 
gigacalorimetrul înregistrează. 

Domnul Perlanovschi Paul-Cezar director Direcția Tehnică, spune că pe timp de vară apa este 
produsă de panourile solare, deci compensează. 

Domnul director DAS Fraseniuc Sorin spune că pe ultimele 3 luni s-a făcut o medie și s-a făcut 
calculul, în momentul în care va crește prețul la gaz se va modifica imediat și prețul. 

Domnul consilier Rîznic Ioan spune că nu este așa roz situația. Cei care ar trebui să se ocupe de 
educarea și formare acestor oameni, care unii dintre ei nu au muncit o zi, nu au o carte de muncă, dar 
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au o locuință socială superbă, acele persoane nu știu dacă vor plăti dările mai departe, că nu sunt 
obișnuiți și să se ajungă la subvenții mi se pare incorect. Când te înhami la o lucrare trebuie să știi că ai 
și obligații. 

Domnul secretar general spune că există posibilitatea de debranșare individuală  
Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 96/28.08.2024 privind 
rectificarea bugetului local al orașului Siret 

 
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul 

de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul consilier local Mateiciuc Alin Constantin dorește să se prezinte în ședința de luna viitoare 

gradul de îndatorare și datoriile primăriei. 
Domnul secretar general spune că sunt cheltuieli de funcționare dar din aceste cheltuieli s-au dus 

banii și în alte părți care erau din secțiunea de dezvoltare, pe proiecte, pe facturi ca să reușim să facem 
să meargă lucrurile. Acum pot să spun că este un gen de reîntregire, să vină banii de la stat ca să îi 
putem pune în semestrul IV.  

Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu unanimitate de voturi a celor prezenți în 

sală: 10 voturi pentru. 
 

Se trece la punctul 2 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 97/28.08.2024 privind 
acordarea Titlului de Cetățean de Onoare al orașului Siret, canotoarei Roxana-Iuliana Anghel.                                                               
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Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îl invită pe domnul secretar general să prezinte 

proiectul de hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 
Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă referatul de aprobare a proiectului de 

hotărâre şi proiectul de hotărâre.  
Domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin, îi invită pe cei prezenți la discuții. 
Domnul consilier local Rîznic Ioan spune că nu i se pare normal că nu se acordă acest merit aici în 

Consiliul Local, aici în sala de ședințe. Așa s-a procedat până acum. Domnul consilier spune că ar 
trebui să se dea și altor persoane titlul de cetățean de onoare, sunt și alții care merită, chiar și 
postmortem. 

Domnul secretar general o roagă pe doamna Ștreangă Rodica șef serviciu administrație publică să 
adune și solicitările din urmă să le putem consulta .  

Domnul consilier Rîznic Ioan spune că i se pare o chestie atât de urâtă ceea ce s-a intâmplat la zilele 
orașului Siret, este vorba despre acea persoană cu un limbaj total neadecvat având în vedere nr. mare 
de copii care erau în apropierea scenei. Aruncau cu bere pe copii. Mi se pare o chestie atât de urâtă și 
de jenantă. 

Domnul consilier Mateiciuc Alin-Constantin spune că înainte de aceste menifestări a aprobat acești 
artiști în ședința de Consiliu local. Pe viitor ar fi bine de ascultat și repertoriul artiștilor propuși să 
participe la ZNOS. 

Nu sunt alte discuții. 
Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Domnul Rîznic Ioan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  
Domnul Grosu Ion reprezentantul Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 
Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 
Se aprobă proiectul de hotărâre în forma prezentată, cu majoritate de voturi a celor prezenți în sală: 

9 voturi pentru (a ieșit din sală domnul Ihnatiuc Vasile). 
 

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: Prezentarea Adreselor nr.8017, 8494/10/3/01.07.2024, 
7936/10/3/04.07.2024, 8495, 8496/10/3/08.07.2024,  9781/10/3/11.07.2024, 11083/10/5/18.07.2024, 
11498/3/22.07.2024 ale Instituției Prefectului-Județul Suceava. 

         
       Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă Adresele nr .8017, 8494/10/3/01.07.2024, 
7936/10/3/04.07.2024, 8495, 8496/10/3/08.07.2024,  9781/10/3/11.07.2024, 11083/10/5/18.07.2024, 
11498/3/22.07.2024 ale Instituției Prefectului-Județul Suceava. 
 
       Nu sunt discuții. 
 
Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: Prezentarea Adresei nr. 661/29.07.2024 a Alianței pentru 
Unirea Românilor. 

         
       Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă Adresa nr. 661/29.07.2024 a Alianței 
pentru Unirea Românilor. 
Domnul secretar spune că nu au primit răspunsul imediat și au făcut o solicitare de informații cu lista 
cu spațiile libere aflate în proprietate. Vor primi răspunsul și da, vom  identifica un spațiu  pentru a-l 
pune la dispoziția AUR,  pentru acesta va fi redactat un proiect de hotărâre luna viitoare. 
       Nu sunt alte discuții. 
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Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: Prezentarea Adresei nr. 127/26.08.2024 a Serviciului de 
Ambulanță Județean Suceava. 
       Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor prezintă Adresa nr. 127/26.08.2024 a Serviciului de 
Ambulanță Județean Suceava. 
Domnul secretar general spune că această adresă vine ca o informare înaintea emiterii proiectului de 
hotărâre. 
Domnul consilier Fercalo Victor-Alin întreabă dacă locul unde se construiește terasa aparține cuiva și 
întreabă dacă este adevărat că este concesionat pe 30 ani. 
Domnul secretar general spune că acel loc aparține primăriei și există un contract de închiriere . 
Domnul Haraseniuc Sorin spune că cei de la ambulanță au fost și au văzut spațiul au spus ca sunt de 
acord și urmează ca primăria să amenajeze spațiul de parcare. 
Domnul Perlanovschi Paul-Cezar spune că urmează să se lărgească acel spațiu și să se stabilizeze 
malul. 
       Nu sunt alte discuții. 
 

 
Se trece la punctul 12 al ordinii de zi: Întrebări, interpelări, petiții. 
 

În cursul zilei de astăzi a venit această adresa a SC Timber SRL a vândut construcțiile care sunt 
parțial pe terenul nostru. Noul proprietar este Industry Invest România S.R.L. Ei vin cu o solicitare de 
cesionare a contractului de concesiune. Va trebui încheiat un nou contract de concesiune. Estimează că 
vor realiza o investiție totală de circa zece milioane de euro și vor angaja peste 150 de persoane. Noi 
astăzi punem doar în discuție faptul că avem un nou proprietar și trebuie să reglementăm situația 
juridică a terenului de acolo. Pentru perioada imediat următoare când va trebui să supunem aprobării 
Consiliului Local un proiect de contract vom avea discuțiile mai aprofundate cu investitorul. Noi am 
făcut ani mulți înainte acea concesiune asupra terenului, când a venit Sweedwood-ul, ținând cont și de 
impactul economic asupra orașului, numărul locurilor de muncă și valoarea investiției. Inițial au fost 
angajați 900 persoane dupa care Timber a avut angajate 300 persoane, iar acum noul proprietar va avea 
150 persoane angajate. V-au fost trimise atât contractu,l cât și solicitarea dumnealor pe mail și vom 
pregăti pentru ședințele următoare un proiect de contract. 

Doamna consilier local Vașnischi Alexandra spune că a fost martora unei scene mai puțin plăcute. 
La trecerea de pietoni în fața la KREW Coffe, cineva a vrut să intre și a dat peste o doamnă care era cu 
un căruț, nu s-a soldat cu rănirea dumneaei sau a copilului dar totuși este o problemă care ar trebui să 
ne privească și pe noi deoarece se parchează mașinile acolo pe trotuar și se pot întâmpla tot felul de 
nenorociri. 

Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că ținând cont că luna ce vine se termină 
mandatele de consilieri dorește să se facă o situație a stadiilor în care se află proiectele europene.  

Domnul consilier local Rîznic Ioan spune că de atâta timp se discută de mutarea ambulanței și 
dacă se știa că este nevoie de spațiu de acces de ce s-a dat voie construirii acelei terase. O altă 
problemă ar fi muzica dată la maxim, gălăgia, scârțâitul roților în parcarea din fața Casei de Cultură. 
Proprietarii locuințelor din zonele învecinate sunt deranjați, nu pot dormi noaptea din cauza gălăgiei. 

Domnul polițist Local Sabău Florin spune că în fiecare noapte supraveghează. Sunt 6 locații. S-au 
dat și sancțiuni dar degeaba. 

Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că trebuiesc înălțate trecerile de pietoni și 
atunci vor fi obligați să încetinească. 

Nu sunt alte discuții. 
 

       Nemaifiind alte discuții, domnul președinte de ședință Fercalo Victor-Alin declară închise 
lucrările şedinţei. 
         
     Președinte de ședință,                                                         Secretar general al Orașului Siret,                                     
      Fercalo Victor-Alin                                                                               Ioniță Adrian-Victor  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
                                                                                                                
                                                                                                               Întocmit,    
                                                                                                   Coriciuc Beatrice-Cristina                                                                                              
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